
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 14. december 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 126
Vil ministeren forklare, hvad logikken er i, at uddannelsen til skov- og landskabsingeniør i 
fremtiden skal kunne tages i Nøddebo i Nordsjælland, herunder om behovet for skov- og 
landskabsingeniører pludselig på fire år er faldet så meget, at det kan retfærdiggøre, at 
der kun findes én uddannelse fremadrettet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nick Zimmermann 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand
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